
 

 

 
Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 
Deltagere: Skolebestyrelsen + nye medlemmer 
Sted: Samsøgades Skole – Personalerummet 
Mødeleder: Henriette 
Dato og tid: 18. august  kl. 17.30 – 20.40 
Deltagere (fremmødt): Henriette, Jakob, Lars, Ditte, Karsten, Christel, Roya, Karl, Charlotte, Jeannie, Søren 
Referent:  
 
 Emne (og 

ansvarlig) 
Hvad skal vi 
udrette?  
 

Forberedel
se til 
punktet 

Proces Afsat tid Referat fra punktet 

0 Velkommen og 
præsentation 

Velkommen til 
vores nye 
medlemmer og 
præsentation af 
bestyrelsen 

  Kl. 17.30 Henriette bød velkommen til et nyt skoleår i 
skolebestyrelsen. Særligt en velkomst til nye 
medlemmer. Derefter en præsentationsrunde. 

 Konstituering af 
skolebestyrelsen 
Valgbestyrer 
Preben Stadsgaard 
Storm 

Der skal vælges 
en formand og en 
næstformand 
blandt de 
forældrevalgte 

  Kl. 17.40 Preben opridsede rammer og forretningsorden 
før konstitueringen. 
Henriette valgt som formand. 
Næstformand vælges på kommende møde 

1  Godkendelse af 
dagsorden (alle) 
Godkendelse af 
referat fra juni 

Dagsorden 
godkendes  
(beslutning) 

Dagsorden 
læses 

Beslutte Kl. 17.55  Dagsorden godkendt 
Referat godkendt. 



 

 

2 Nyt fra elevrådet og 
medarbejdere. 

   Kl. 18.00 Sander fra 6.e formand 
Asta fra 9.f næstformand 
Viggo fra 5.c sekretær 
 
Medarbejdere: 

- Kommet i gang med en kortere skoledag. 
Nye ringetider. 

- Udearealerne bliver meget brugt – skal 
lige laves fordeling mellem SFO og 
undervisning. 

- De nye 0. klasser – går godt – søde 
dygtige børn. Første periode arbejdes 
der med rutiner. 

- Kommet godt i gang men meget varmt i 
lokaler. 

- Spørgsmål til Mock-Up. Bestyrelsen 
bliver orienteret om dette i fremtiden. 

- SFO glad for at have børnene længere tid 
om eftermiddagen. Glad for at være 
tilbage. 

3 Skolefrokost-ordning Vores aftale med 
iværksætterne 
bliver desværre 
ikke til noget. Vi 
står derfor i en ny 

  Kl. 18.10 Preben fortalte om forløbet og de økonomiske 
rammer. 
Runde i bestyrelsen: 
Tilbud på pakkeløsning – 3 tilbud fra 
leverandør – ikke for administrativt. 



 

 

og uafklaret 
situation. 
 

For en ordning – minus snack og lette måltider 
– ordentlig mad 
Pro madordning – minus pølsehorn – men 
enkelt. Ikke tungt administrativt. + involvering 
af børnene. 
Læg det på is – bruger mange kræfter på det. 
Prisen kan blive meget høj pr. menu 
Vil gerne give det et skud mere. Prisen er en 
udfordring. 
Udvalget får navne fra Roya på mulige 
leverandører. 
Mængde til fornuftige priser også en udfordring. 
Emballage og indpakning – særligt de små. 
Sandwich kunne være en ide. 
Udvalget går videre med en løsning der 
administrativt og dagligt kan leveres til 
eleverne. 
Jakob tilslutter sig udvalget. 
Der gives tilbagemelding på kommende møde 
 
 

4 Kommende 
ombygning. 
Kapacitet og planer 

Vi står overfor en 
kommende 
ombygning. 
Administrationsle
der og skoleleder 

  Kl.  18.35 Preben fortalte om mødet og kommende møde 
med bygningssagkyndige. 
Spørgsmål til byggeproces og tidsplaner. 
Foreløbigt er planen at det opstarter efter nytår 
2023 



 

 

har haft møde 
med forvaltning d. 
17. august 

På oktober mødet igen, med en mere detaljeret 
tidsplan og oversigter. 

5 Høringssvar 
henvisnings- 
politikken 

Skal der afgives 
høringssvar fra 
bestyrelsen og 
hvem laver denne. 

Bilag læses 
 

Der tages en 
runde med 
kort oprids af 
holdninger til 
forslaget 

Kl. 18.50 Preben indledte orientering om 
høringsmaterialet.  
Bestyrelsen afgiver høringssvar. 
Skole/samfunds høringssvar rundsendes også 
Formandskabet sender udkast til 
kommentering. 
 

6 Spisning    Kl. 19.10  

8 Kommunikation 
mellem skole og 
hjem samt 
genoptagelse af 
drøftelser omkring 
anvendelse af AULA  

Derudover 
information om 
kommende 
Meddelelsesbog 
der afløser 
elevplanen. 
Indblik i MOMO 
og 
kommunikation 
mellem skole og 
hjem i 

  Kl. 19.40  Karl, Charlotte og Karsten lavede kort oplæg 
om portaler og kommunikation med elever og 
forældre. 
Derefter kort introduktion til 
anvendelsesstrategier i AULA og en kommende 
meddelelsesbog. 
Herefter var der spørgsmål og dialog. 
 



 

 

Børnehaveklassen 
og SFO 

9 Nyt fra ledelse og 
forældrevalgte 

   Kl. 20.25 D. 23. september afholdes en kursusaften på 
Scandic. Program kl. 16.30 med oplæg fra bla. 
Svend Brinckmand. 
Bestyrelsen må tilmelde 3 pr. skole. 
Der er en messenger- tråd blandt 
forældrevalgte hvor Henriette vil sikre 
tilmelding. 
Kursus for forældre fra Skole/Samfund. 
Dette arbejdes der videre med. Lige efter nytår. 
Bestyrelsesmøde flyttes evt. til uge 40 man-tirs 
Dialog og fællesspisning et andet tidspunkt. 
Tavshedserklæring. 
Udmelding om trafik snarest. 
 

10 Evt.    Kl. 20.35 Overgang mellem klub og SFO 
Evt. flere suppleanter. 
 
 

s Tak for i aften    Kl. 20.40  
 

 
 
Kommende punkter: 



 

 

Meddelelsesbogen (*) 
Trivsels- og Sundhedsmåling 2022 
AULA (*) 
Princip for Udskudt klassedannelse - lejrskoler 
Skole/hjem – samarbejde (*) 
Værdier og principper for inkluderende læringsmiljøer 
 
(*) indledt på møde d. 18. august 


